

ANGELUS APATRIDA

The Reckoning

November 19, 2026

With *The Reckoning*, **ANGELUS APATRIDA** collect their first releases for Napalm Records in one powerful package. Set for release on November 19, 2026, the EP features the blistering singles "*Cycle of Ruin*" and "*Burn It Down*", alongside a crushing reinterpretation of Sepultura's classic "*Propaganda*". Packed with razor-sharp riffs, crushing grooves and world-class musicianship, the Spanish thrash metal heavyweights once again prove why they stand among the leading forces of the international thrash scene.

Across its original tracks, **ANGELUS APATRIDA** showcase their exceptional songwriting and technical mastery, seamlessly shifting between explosive thrash assaults and anthemic mid-tempo grooves. Closing the EP is an uncompromising take on "*Propaganda*", paying tribute to one of the band's biggest influences while injecting the Sepultura classic with their unmistakable sound. *The Reckoning* is a powerful statement marking the beginning of an exciting new era with Napalm Records.

Mit *The Reckoning* präsentieren **ANGELUS APATRIDA** ihre erste Veröffentlichung über Napalm Records. Die EP erscheint am 19. November 2026 und vereint die beiden kraftvollen Singles „*Cycle of Ruin*“ und „*Burn It Down*“ mit einer kompromisslosen Neuinterpretation des Sepultura-Klassikers „*Propaganda*“. Zwischen messerscharfen Riffs, wuchtigen Grooves und technischer Brillanz unterstreichen die spanischen Thrash-Metal-Schwergewichte einmal mehr ihre Ausnahmestellung in der internationalen Szene.

Mit den beiden Eigenkompositionen demonstrieren **ANGELUS APATRIDA** ihr außergewöhnliches Songwriting und ihre beeindruckende spielerische Klasse – von hymnischen Midtempo-Grooves bis hin zu explosiven Thrash-Attacken. Den krönenden Abschluss bildet ihre energiegeladene Version von „*Propaganda*“, mit der die Band einer ihrer größten Inspirationen Tribut zollt und den legendären Sepultura-Song in ihrem unverkennbaren Stil neu interpretiert. *The Reckoning* ist ein kraftvolles Statement zum Auftakt eines neuen Kapitels bei Napalm Records.